

BY-LAW NO. Z-12

**A BY-LAW TO ADOPT A NEW
BRUNSWICK EXHIBITION GROUNDS
SECONDARY MUNICIPAL PLAN FOR
THE CITY OF FREDERICTON**

PASSED:

BE IT ENACTED by the Council of the City of Fredericton as follows:

1. Pursuant to the authority set out in subsection (1) of Section 29 of the *Community Planning Act*, S.N.B., c. 19, and amendments thereto, the Council of the City of Fredericton hereby adopts a New Brunswick Exhibition Grounds Secondary Municipal Plan for the City of Fredericton.
2. The New Brunswick Exhibition Grounds Secondary Municipal Plan comprises the document identified as “New Brunswick Exhibition Grounds Secondary Municipal Plan”, designated as Schedule “A” attached hereto and forming part hereof.

Kate Rogers,
Mayor/maireesse

First Reading:
Second Reading:
Third Reading:

ARRÊTÉ N° Z-12

**ARRÊTÉ RELATIF À L'ADOPTION
D'UN PLAN MUNICIPAL SECONDAIRE
DU TERRAIN D'EXPOSITION DU
NOUVEAU-BRUNSWICK POUR LA
VILLE DE FREDERICTON**

ADOPTÉ :

Le conseil municipal de la Ville de Fredericton édicte ce qui suit :

1. En vertu des dispositions du paragraphe (1) de l'article 29 de la *Loi sur l'urbanisme*, L.N.-B. 2017, c. 19, et des modifications afférentes, le conseil municipal de la Ville de Fredericton adopte un plan municipal secondaire du terrain d'exposition du Nouveau-Brunswick pour la Ville de Fredericton.
2. Le plan municipal secondaire du terrain d'exposition du Nouveau-Brunswick le document intitulé « Terrain d'exposition du Nouveau-Brunswick », désignée comme l'annexe « A » ci-jointe et faisant partie des présentes.

Jennifer Lawson,
City Clerk/secrétaire municipale

Première lecture :
Deuxième lecture :
Troisième lecture :